
Beste Kruibekenaar

De wereld rondom ons beweegt meer 
dan ooit, en dat voelt ieder van ons 
op allerlei vlakken. Het menselijk leed 
ten gevolge van de oorlog in Oekraïne 
en de coronapandemie laat niemand 
onberoerd. Onrechtstreeks voelen we 
de gevolgen tot in het hart van onze 
gezinnen door de stijgende prijzen en 
schaarste van verschillende belang-
rijke producten.

In zulke tijden is verbondenheid meer 
dan ooit belangrijk in onze maatschap-
pij. Het is hartverwarmend om te zien 
welke initiatieven er ontstaan in ons 
eigen dorp om onze medemensen te 
helpen en een hart onder de riem te 
steken. Inzet en ondernemerschap 
is karakteristiek voor Kruibeke. Het 
ontbreekt onze inwoners nooit aan 
creativiteit om allerlei evenementen op 
poten te zetten en samen te genieten 
van al het fi jne dat onze prachtige 
gemeente te bieden heeft.

Met wat we al beleefden en wat nog 
in het verschiet ligt, belooft het een 
fantastische zomer te worden. N-VA 
Kruibeke gaat de zomer met een 
gloednieuwe bestuursploeg in. Een 
dynamische groep die de vinger aan 
de pols houdt in onze gemeente en 
transparant communiceert. Geniet van 
de talrijke terrasjes, zomerbars, festivals, 
tentoonstellingen en initiatieven die 
Kruibeke, Bazel en Rupelmonde de 
komende maanden zullen kleuren.

Bob Ross
Voorzitter

Gloednieuw skatepark in Bazel opent 
volgend jaar
Vanaf begin volgend jaar kunnen skaters hun hartje ophalen in Bazel. Er komt 
een prestigieus project vlak naast de sporthal. De parking wordt verplaatst om er 
plaats te maken voor de spectaculaire sport die jongeren al tientallen jaren samen 
brengt.

Skaten is niet alleen een sport, maar ook een levensstijl: jongeren vinden elkaars 
gelijken in het uitproberen van skate trucs, oefenen, vallen, wonden likken en weer 
opstaan. Sinds kort is skaten zelfs een officiële Olympische sport. Dat wilden we in 
Kruibeke niet zomaar laten passeren.

Daarom maakte het gemeentebestuur 
de afgelopen tijd werk van de plannen 
voor een heus skatepark. Daar zullen 
niet alleen jongeren uit onze eigen 
gemeente op af komen, maar hopelijk 
ook van ver daarbuiten. Het skatepark 
heeft iedereen wel iets te bieden. De 
hindernissen zijn niet te hoog of tech-
nisch, wat ideaal is voor zowel beginners 
als gevorderden. De ‘quarterpipes’ en 
‘banks’ op de randen zorgen voor een 
extra goede flow.

Kruibeke tegen kanker
N-VA-bestuurslid Erik Westerlinck is al meer dan tien jaar actief om 
fondsen te verzamelen voor 
‘Kom op Tegen Kanker’. Vorig 
jaar lanceerde hij het initiatief 
‘Kruibeke tegen Kanker’. Onze 
plaatselijke N-VA-afdeling 
besloot om Erik’s project 
financieel te steunen met een 
cheque van duizend euro.

Burgemeester Dimitri Van Laere 
overhandigde de cheque aan Erik 

Westerlinck.

Geniet van de zomer!

Kruibeke
www.n-va.be/kruibekekruibeke@n-va.be N-VA Kruibeke
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Kruibeke toont zich solidair met Oekraïne
In het kader van de opvang van Oekraïense vluchtelingen koos het Kruibeekse gemeentebestuur 
ervoor om in te zetten op de ondersteuning en opvang binnen vrijwillige gastgezinnen.

Na screening door onze sociale dienst van het OCMW, werden de gastgezinnen doorgegeven aan Fedasil. Zij zorgden via 
hun ‘housingtool’ voor een match tussen ontheemden en gastgezin. Onze sociale dienst voorziet de ondersteuning van beide 
partijen. Zij werkten de klok rond om alles in goede banen te leiden.

Er werd een gastgezinovereenkomst tussen lokaal bestuur en gastgezin uitgewerkt waarin volgende punten werden  
vastgelegd:

• duidelijke afspraken; 
• de financiële tegemoetkoming;
• de basisvoorzieningen die aanwezig moeten zijn in de woning.

In april werden er al zeven opvanggezinnen gematcht. Er zijn bovendien nog zeven gezinnen wachtende. Via een andere weg, 
zoals bijvoorbeeld vrienden en familie, werden er al vier extra gezinnen opgevangen. Wie meer info wil over gastopvang,  
kan terecht op de dienst welzijn van de gemeente.

Nieuwe sporthal

De volgens N-VA meest interessante 
piste voor een nieuwe sporthal is een 
combinatie van een nieuwe gemeente-
school met sporthal in Kruibeke. Daarbij 
rekenen we op het Agion-dossier voor 
subsidiëring en spelen we ook in op de 
oproep van ‘Scholen van Vlaanderen’. 
Als de gemeenteraad akkoord gaat met 
de plannen rond de site Kerkeputten, 
kunnen we heel wat zaken opstarten: een 
nieuw ontwerp voor de gemeenteschool 
opstellen, de mobiliteit in de Kattestraat 
en de Cauterhoek uittekenen en herbe-
stemming van de oude gebouwen van de 
gemeenteschool inplannen.

Plechtige ondertekening van het  
bomencharter
Op maandag 14 maart ondertekenden burgemeester Dimitri Van Laere en 
schepen van Openbaar Groen Caroline Vermeulen het 'Bomencharter'. Samen 
met 178 andere deelnemende gemeenten gaan we de collectieve strijd tegen de 
klimaatopwarming aan. Kruibeke stelde als doel om tegen het einde van deze 
legislatuur tussen de 1.600 en 2.400 bomen te planten. Alle bomen tellen mee: 
niet alleen degenen die de gemeente plant, ook die van burgers en andere or-
ganisaties. Intussen staat de bomenteller op ruim 2.500. We zitten dus al flink 
boven ons streefdoel. Maar we gaan gewoon op dat elan verder!

Doe jij ook mee? Vergeet dan zeker niet jouw boom te registreren via de bo-
menteller op www.kruibeke.be/bomencharter.

Burgemeester Dimitri Van Laere en schepen van Openbaar groen Caroline Vermeulen.

kruibeke@n-va.be
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Sprokkels uit onze gemeente

Dorpsplein Bazel: laat het gras maar groeien …

Het Dorpsplein van Bazel werd volledig heringericht. Het is nu enkel 
nog afwachten wanneer het eerste ingezaaide gras komt piepen. Daar-
mee creëren we opnieuw een mooie groene plek in onze dorpskern.

Ledverlichting voor padelvelden

De pleinverlichting van de padelvelden van de 
SOKS is vervangen door ledverlichting. Alweer 
een interessante bijdrage tot het bereiken van 
onze milieudoelstellingen.

Toegankelijkheid kasteelpark Wissekerke verbeterd 

In het kader van het ‘Van Steen tot Steen’-project worden aanpassingswerken 
uitgevoerd in het kasteelpark Wissekerke. Het domein wordt toegankelijk 
gemaakt, de nodige restauratiewerken worden uitgevoerd aan paden en 
bruggen en er worden verblijfs- en evenementenplekken ingericht.

Struikelvrij koningin Astridplein

De wandelstroken en -paden rond het Koningin Astridplein zijn heraangelegd. 
Vallen en struikelen over losse of ontbrekende kasseien zou tot het verleden 
moeten behoren. Knap werk van onze technische dienst.

Duurzame omheining Kasteelhoeve

De gemeente kiest ervoor om de afgebrande kasteelhoeve in haar patrimonium te behouden en niet te verkopen. 
Om de bouwval aan het oog te onttrekken, is in het dossier ‘Van Steen tot Steen’ voorzien om rond deze hoeve een 
duurzame omheining in hout op te trekken.

Paardenweide en moestuin kasteel Wissekerke

De paardenweide en moestuin van het Kasteel Wissekerke achter de 
Lamperstraat zullen ontwikkeld worden met de klemtoon op ontmoeting 
in het groen en op natuurbeleving. Het ontwerp zal opgemaakt worden op 
basis van de inbreng van alle participanten (nabijgelegen verenigingen, 
jeugdbewegingen, scholen, de kindergemeenteraad, buurtbewoners,  
gemeentediensten … ) Voor de uitvoering hoopt men op subsidies van 
het Europees Herstelfonds. Het Regionaal Landschap Schelde Durme 
wordt copromotor om het project uit te werken en te begeleiden. In het 
najaar van 2024 wordt het project opgeleverd en staat er een groot 
openingsfeest gepland.
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Tien mondiale uitdagingen
Op dinsdag 22 maart werd de gemeente Kruibeke samen met 15 andere deelnemende lokale besturen in de bloemetjes gezet 
door de provincie Oost-Vlaanderen. En dat voor het behalen van de ‘10 mondiale uitdagingen’.

Onze bibliotheek zette bijvoorbeeld een activiteit op rond 
wereldburgerschap en koos ervoor wereldverhalen te laten 
inspreken. Burgemeester Dimitri Van Laere en schepen 
voor Mondiaal Beleid Caroline Vermeulen spraken met 
plezier ook een verhaaltje in. Dat is terug te vinden via het 
YouTubekanaal, ‘Lelietjes-van-dalen’ en ‘De kikker die al 
het water opdronk’. Het project Chocoleti, over chocolade 
en Fairtrade, werd georganiseerd door de wereldwinkel 
Oxfam. Ook onder meer autodelen werd mogelijk in onze 
gemeente.

Onze voorzitter van de Mondiale Raad, Jan Smet, werd  
nog uitvoerig geïnterviewd op de heugelijke namiddag.  
Bovendien ontvingen we vanuit de provincie een korting 
van duizend euro op een selectie van trajecten in het kader 
van milieu, omgeving, klimaat, natuur, mobiliteit, land-
bouw … Een mooie prijs, die we goed zullen besteden aan 
de opmaak van het lokaal adaptatieplan.

We ontvingen van de provincie Oost-Vlaanderen  
een mooi certificaat en bijbehorende prijs.

U bent Vlaamsgezind en gelooft in diversiteit. Actieve politiek 
is misschien niet uw ding maar u vindt het belangrijk te weten 
wat er met uw belastinggeld gebeurt? Voor slechts 12,50 euro 
blijft u op de hoogte van de strijd die wij voeren om uw Vlaamse 
belangen te behartigen. De N-VA staat voor een ambitieus, 
warm en complexloos Vlaanderen dat werken, ondernemen en 
sparen beloont. Vlaanderen verdient beter! Hieronder enkele 
van onze standpunten, kan u zich daarin vinden?

ASIEL, MIGRATIE EN INBURGERING

De N-VA staat voor een humaan, maar streng asiel- en 
migratiebeleid. Zacht voor wie nood heeft aan bescherming. 
Kennis van het Nederlands en de aanvaarding van onze 
verlichte waarden en normen zijn essentieel voor een vlotte 
integratie.

ENERGIE

Het energiebeleid moet in de eerste plaats inzetten op betaal-
bare energie, die duurzaam is en waarvan de bevoorrading en 
de (nucleaire) veiligheid verzekerd is.

ECONOMIE, WERK EN ONDERNEMEN

Werken moet voldoende lonen. Daarom moeten de lasten op 
arbeid verder naar omlaag. Zowel voor de werkgever als voor 
de werknemer.

ONDERWIJS EN VORMING

Het Vlaamse onderwijs behoort tot de wereldtop. Maar willen 
we aan de top blijven, dan moeten we durven bijsturen.

FINANCIËN EN FISCALITEIT

Voor de N-VA is de grens bereikt. De inkomsten van de over-
heid zijn de voorbije jaren gestegen tot ongekende hoogtes. 
Ook lokaal staat de N-VA voor een Vlaams, sociaal, groen 
en eerlijk beleid. We werken graag samen met mensen die 
rationeel denken met ruimte voor emotie. Wij maken haal-
bare plannen en zorgen ervoor dat ze zoals beloofd, worden 
uitgevoerd. Interesse om je steentje bij te dragen voor onze 
gemeente? Contacteer tim.vandemanacker@n-va.be.

Word lid van de N-VA!

www.n-va.be/kruibeke
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N-VA Kruibeke kiest nieuw bestuur
Op 27 maart organiseerde onze Kruibeekse N-VA-afdeling de ‘statutair vastgelegde’ bestuursverkiezingen. Alle N-VA-leden 
werden op die zonnige zondag uitgenodigd om hun stem uit te brengen. 

Bob Ross werd verkozen als nieuwe afdelingsvoorzitter, 
Emilie Vergauwen zal hem flankeren als ondervoorzitter. 
We wensen het nieuwe duo veel succes toe en willen ook 
Tim bedanken voor zijn inzet van de afgelopen twee jaar.

Alle kandidaat-bestuursleden werden verkozen: Greta 
Brys, Wouter De Cleen, Niki De Kimpe, Ken De Roeck, 
André Hauman, Denis Hendrickx, Roos Nielandt, Cyriel 
Peirsman, Dirk Ruymbeke, Tim Van de Manacker, Paul 
van Lerberghe en Erik Westerlink. Onze gemeente- en 
BCSD-raadsleden Kris Claessens, Saskia Bressinck, Karel 
Covents, schepenen Caroline Vermeulen, Els Eeckhaoudt 
en burgemeester Dimitri Van Laere behoren automatisch 
tot het afdelingsbestuur.

Fusie tussen Kruibeke en Beveren? Graag!
Onze N-VA-afdeling is voorstander is van een fusie tussen Beveren en Kruibeke. We leggen u graag uit waarom.

•  Omdat N-VA Kruibeke ernaar uitkijkt om onze verenigingen in de toekomst financieel en logistiek beter te kunnen 
ondersteunen.•  Omdat N-VA Kruibeke een schuldvermindering van 500 euro per inwoner wel ziet zitten.•  Omdat N-VA Kruibeke onze inwoners een vermindering van de personenbelasting van 8 naar 5 procent gunt. •  Omdat N-VA Kruibeke een toekomstige daling van de onroerende voorheffing enkel maar kan toejuichen.•  Omdat N-VA Kruibeke weet dat onze gemeente op het gebied van investeringen, personeel en toekomstplannen haar 
financiële bovengrens heeft bereikt.•  Omdat N-VA Kruibeke gelooft dat onze drie deelgemeenten hun eigenheid zullen kunnen bewaren. De deelgemeenten 
van Beveren (Vrasene, Kieldrecht, Kallo, Haasdonk, Sint-Gillis …) zijn er bijvoorbeeld é cht allemaal beter op geworden.•  Omdat N-VA Kruibeke gelooft dat de kandidaten uit onze gemeente binnen de verschillende politieke partijen bij de 
komende gemeenteraadsverkiezingen hun rechtmatige plaatsen zullen kunnen innemen. Kijk naar het huidige Beveren: 
de burgemeester is van Haasdonk, de eerste schepen komt uit Verrebroek, de gemeenteraadsvoorzitter uit Beveren en de 
voorzitter van de Waaslandhaven uit Kieldrecht.•  Omdat N-VA Kruibeke weet dat de Kruibeekse kiezer zal bepalen wie er in de gemeenteraad zal zetelen.•  Omdat N-VA Kruibeke ervan overtuigd is dat, nu de kerncentrales nog zeker tien jaar langer openblijven, ook de inkomsten 
op drijfkracht en splijtstof nog jaren een belangrijke inkomensbron voor de fusiegemeente zullen blijven.

Emotie en identiteit

Gemeentefusies gaan niet enkel over geld, dienstverlening aan de burger en het bouwen aan een betere toekomst voor onze 
inwoners. Het gaat ook over emotie, identiteit en in Kruibeke - helaas - ook het spelen van politieke spelletjes. De N-VA 
blijft daar echter niet over zeuren. We zijn niet de eerste gemeente waar fusieverhalen tot vreemde taferelen leiden, maar 
waarschijnlijk ook niet de laatste. Het is een hobbelig parcours, maar zullen de rit wel uitdoen. In het belang van Kruibeke. 
Daarvoor kregen we uw vertrouwen. Niet om achterhoedegevechten te voeren over het grote gelijk.

Basis voor de toekomst

Vandaag staan de tellers niet op nul. De ervaring die we in de voorbije maanden hebben opgedaan, de gevoerde gesprekken 
met Beveren … Dat is geen verloren werk. Ze blijven een goede basis om samen (eventueel) een mooie toekomst uit te bouwen. 
Maar zoals de gemeenteraad dat vraagt, zullen we met een open blik kijken naar gesprekken met andere buurgemeenten, 
zelfs al zijn zij geen vragende partij. We zullen over het volledige traject zo open en transparant mogelijk communiceren.

Want over een zaak zijn we het allemaal eens, ondanks de vele verschillen: als het stof straks neerdaalt over dit verhaal, 
moeten onze inwoners er allemaal beter van geworden zijn.

kruibeke@n-va.be
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Anneleen Van Bossuyt
Kamerlid

Mathias Diependaele
Vlaams minister van Financiën 
en Begroting

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022
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